
 
 

 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Verneområdestyret for SVR 
Møtested: Skype 
Dato: 02.03.2020 
Tidspunkt: 15:30 

 
 
 
Følgende faste medlemmer møtte: 
 
Navn Funksjon 
Bjørn Laugaland 
Jonny Liland 
Inger Lise Lund Stulien  
Stanley Wirak 
Gerd Helen Bø 
Per Sverre Kvinlaug 
Sigbjørn Åge Fossdal 
Jan Dagfinn Dalen 
Janne Nystøl 
Steinar Kyrvestad 

Leder 
Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Medlem 

  
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
 
Navn Funksjon 
Margrethe Handeland 
Margrete Dysjaland 
Henry Tendenes 

Medlem 
Medlem 
Medlem 

  
Følgende varamedlemmer møtte: 
 
Navn Møtte for 
Audun Rossevatn 
Tom Kalsås 
Margunn Nedrebø 

Margrethe Handeland 
Margrete Dysjaland 
Henry Tendenes 

 
Andre møtte: 
Kathrine Gunnersli 
 

 
 
Fylkesmannen i Agder 

  



 
Merknader  
Timer til godtgjørelse: 1 time  

 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Alf Odden  
Jørn Trygve Haug  
Guro Sødergren 

Verneområdeforvalter 
Verneområdeforvalter 
Verneområdeforvalter 

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
______________________  _______________________ 
Bjørn Laugaland  Jan Dagfinn Dalen  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



Utvalgs- 
saksnr 

Innhold 

ST 7/20 Godkjenning av innkalling og saksliste   
ST 8/20 Val av en representant til å skrive under 

møteprotokollen saman med styreleiar 
  

ST 9/20 Sesilåmi - handsaming av spørsmålet om løyvet 
til arrangementet skal trekkast tilbake. 

  

 
 

ST 7/20 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Verneområdestyret for SVR - 02.03.2020  
 
 
Samrøystes godkjend.  
 
 
 

ST 8/20 Val av en representant til å skrive under møteprotokollen 
saman med styreleiar 

Saksprotokoll i Verneområdestyret for SVR - 02.03.2020  
 
Styreleiar og Jan Dalen 
 
 
 

ST 9/20 Sesilåmi - handsaming av spørsmålet om løyvet til 
arrangementet skal trekkast tilbake. 

Saksprotokoll i Verneområdestyret for SVR - 02.03.2020  
Handsaming: 
 
Verneområdestyret fikk tilsendt et skriv fra arrangør i forkant av møte. 
 
Jan Dalen hadde følgjande framlegg:  
 
Løyve som vart gjeve i sak 43/19 vert oppretthalde. 
Ein føresetnad er at spesielle tilpasningar av arrangementet iht det som vart lagt fram i 
møte med arrangør 27.02.2020, vert sett i verk.  
Straks etter at arrangementet er avvikla skal det haldast eit evalueringsmøte med 
deltakarar frå SVR, SNO og arrangør 
 
 
 
Røysting:  



4 stemte for framlegg frå Jan Dalen: Steinar Kyrvestad, Janne Nystøl, Tom Kalsås og 
Jan Dalen.  
 
9 stemte for innstillinga frå forvaltar: Sigbjørn Fossdal, Inger Lise Lund Stulien, Audun 
Rossevatn, Per Sverre Kvinlaug, Jonny Liland, Margun Nedrebø, Stanley Wirak, Bjørn 
Laugaland, Gerd Helen Bø 
 
Avgjersle i verneområdestyret: 
Verneområdestyret syner til vedtak fatta i styremøtet 13.12.2019 sak. 43/19 og vilkår i 
siste prikkpunkt om at heile eller delar av tillatinga til Sesilåmi kan trekkast attende av 
omsyn til villrein. Verneområdestyret trekk med dette inn løyvet til arrangementet for 
2020 inkludert motorisert ferdsel til preparering og støttefunksjonar. 
 
Verneområdestyret legg vekt på at det er observert meir villrein i området enn tidlegare 
år. Beitesituasjonen for villreinen er særleg vanskeleg i år og der det er særleg viktig at 
dyra får ro der dei er. Ei forstyrring frå gjennomføring av rennet vil difor vera meir kritisk 
i år enn i normalår. Verneområdestyret legg vekt på at vilkåra som ligg i løyvet er det 
som har gjort det forsvarleg å kunne tillate eit stort turrenn gjennom sentrale vinterbeite 
i eit verna område. 
 
 
 

Forvalters innstilling 
Verneområdestyret syner til vedtak fatta i styremøtet 13.12.2019 sak. 43/19 og vilkår i siste 
prikkpunkt om at heile eller delar av tillatinga til Sesilåmi kan trekkast attende av omsyn til 
villrein. Verneområdestyret trekk med dette inn løyvet til arrangementet for 2020 inkludert 
motorisert ferdsel til preparering og støttefunksjonar.  
 
Verneområdestyret legg vekt på at det er observert meir villrein i området enn tidlegare år.  
Beitesituasjonen for villreinen er særleg vanskeleg i år og der det er særleg viktig at dyra får ro 
der dei er. Ei forstyrring frå gjennomføring av rennet vil difor vera meir kritisk i år enn i 
normalår. Verneområdestyret legg vekt på at vilkåra som ligg i løyvet er det som har gjort det 
forsvarleg å kunne tillate eit stort turrenn gjennom sentrale vinterbeite i eit verna område. 
 


